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Veresnet TV.  Beszámoló 
 

 

2023. május 31-én megszűnt a Jónás Szabolcs által vezetett Veresegyházi Városi Televízió Kft. 
(VVTV). 

Örömteli hír, hogy a VVTV megszűnését követően, 2023. június elsejétől folytatódott tovább 
a város életét részleteiben bemutató hírközlés Veresnet TV (VTV) elnevezéssel, új felállásban. 
 

A két főből álló stáb - Nagy Csaba (operatőr-vágó), Répássy Gábor (főszerkesztő, riporter, 
műsorvezető) – a Váci Mihály Művelődési Központba integrálva működött tovább. Az 
intézmény kibővült szolgáltatásával biztosítja 1 fő vállalkozóként, valamint 1 fő munkatársként 
való foglalkoztatását. Az 1 fő munkavállaló 2022. március 1-től van állományban az 
intézménynél. 
 

Eszközállománya a VTV-nek jelenleg nincs. Tárgyalások folytak a korábbi vezető által a cég 
tulajdonában álló több millió Ft. értékben felajánlott használt operatőri, fény és hangtechnikai 
eszközök „visszavásárlásáról”. Felmerült egyes darabok megvétele is, de mint utóbb kiderült, 
csak a teljes felszerelés megvásárlása jöhetett szóba. Többkörös egyeztetést követően a 
városvezetés - figyelembe véve a technikai berendezések állapotát és egyéb értő szakemberek 
véleményét -, nem élt ezzel a lehetőséggel. 
A kollégák saját kamerával, mikrofonnal, vágóprogrammal és saját számítástechnikai 
felszereléssel dolgoznak. A Művelődési Központ 1 db ZOOM-ot vásárolt az eltelt időszakban.  
A VTV-nek a későbbiekben biztosítani kell az intézmény költségvetésében saját technikai 
eszközök beszerzését, hiszen túl az amortizáción sem várható el a saját felszerelés állandó 
használata közinformációk tájékoztatására, sugárzására. A vásárolni tervezett eszközök 
(kamera, állvány, mikrofonok, mikrofonállványok, programok stb.) szemben a korábbiakkal az 

intézmény leltárába kerülnek majd. 
 

A VTV működési költségeként megállapított összeg – amely tétel a VVTV havi ráfordításainak 
kb. a fele - beépítésre került az intézmény költségvetésébe. A két főből álló stáb működési 
költségét legalább az inflációval növelt mértékben lenne szükséges emelni a 2024-es évtől. 
 

A terv miszerint, hogy a nézők semmit se érzékeljenek a VVTV megszűnését követő 
átmenetből, teljes mértékben sikerült. A stáb felhívást tett közzé az online térben - a Facebook-

on és a YouTube-on egyaránt – a változásról, amely szerencsére értő fülekre, szemekre talált 
és bár nem teljesen zökkenőmentesen, de folytatódott tovább a megszokott tevékenység. 
 

Az elmúlt 5 hónap alatt 127 hír készült, melynek nézettsége elérte a 240 000 megtekintést.  
Az eltelt 22 hét alatt 20 Híradó készült.  
Átlagosan lebontva az adatok a következőképpen néznek ki: 
Hetente - hétfőtől péntekig -, 6.35 hír lát napvilágot. A havi nézettség 48 000, a heti 12 000, a 
hírek átlaga 1890, ami egészen elképesztő.  
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Jelenleg a csatornának van 674 kedvelése és már 983 követője, ami szintén óriási szám ilyen 
rövid idő alatt. Mint tudjuk a követés a fontos, hiszen ők azonnal tudnak tájékozódni arról, 
milyen hírekkel szolgálunk. 
Továbbra is elsődleges cél Veresegyház átfogó életének bemutatása. Mindez megnyilvánul 
elsősorban a Váci Mihály Művelődési Központ által szervezett kulturális eseményekben, a 
Tájházban lévő kiváló hagyományőrző előadásokban. Folyamatosan követjük a városunkban 
lévő sporteseményeket, ott vagyunk az összes kiállításon, a legnagyobb rendezvényeken 
(Városünnep, március 15-e, augusztus 20-a, október 6-a, október 23-a, Mindenki Karácsonya).  
Látogatjuk a közintézményeket, az összes Intézményvezetővel beszélgetést is készítettünk. 
A Könyvtár és a Városi Múzeum is része a VTV életének, hasznos és szép filmek, 
programajánlók készülnek az intézményekről.  
Az óvoda, bölcsőde rendezvényeit, megmozdulásait is nyomon követjük, itt is átlag feletti a 
nézettség, a gyerekek természetesen nagyon népszerűek.  
Szinte nincs hét, hogy ne keressük fel a város legnagyobb turisztikai helyszínét a Medveotthont, 
ahonnan mindig a legfrissebb és fontosabb hírekkel jelentkezünk.  
Az egészség, ami talán a legfontosabb az életben, szintén megtalálható a palettán, a Misszió és 
a Praxis Ház tevékenysége is kellő részletességgel került bemutatásra.  
Egyre sűrűbben látogatjuk a Képviselő-Testület üléseit, innen is hosszú, átfogó filmekkel 
jelentkezünk nézőink felé.  
Cserháti Ferenc polgármester úrral minden beruházásról elkészítjük a riportokat, melyek a 

város fejlődését érintik.  
Hatalmas siker volt a Richter Egészségváros melyből a VTV jócskán kivette részét, óriási 
nézettsége volt a sajtótájékoztatónak és a helyszínen készült riportoknak is.  
Az elmúlt hónapban megtisztelte településünket Növényi Norbert és Erdei Zsolt, természetesen 
ők sem maradhattak le a várost érintő tájékoztatásból. 
Kiváló kapcsolatot ápolunk a gödöllői Tűzoltósággal és a Rendőrséggel is, ahonnan szintén 
rendkívül fontos felhívások érkeznek, oktató jellegű filmeket készítünk.  
Beharangozókat, ajánlókat készítünk szinte az összes kulturális eseményről, majd a már zajló 
műsorokról összefoglalót.  
Igyekszünk minden fenntartói elvárásnak megfelelni, objektíven tájékoztatást nyújtani a 
lakosságot, a várost érintő eseményekről, programokról, fejlesztésekről. 
 

Veresegyház, 2023. 11. 06. 
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